
SECTION A-A
橫截面圖A-A

HOUSE 1-3 - SECTION A-A
洋房1-3號 - 橫截面圖A-A
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The Part of Driveway / Emergency Vehicular Access (E.V.A.) adjacent to the building is 7.51 metre above the Hong Kong Principal 
Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上7.51米。

The Part of Ping Kwai Road adjacent to the building is 7.00 metre to 7.21 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段屏葵路為香港主水平基準以上7.00米至7.21米。

Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。

Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度 (米 )。

1.

2. ▽
3.	 * Tower 1 means Tower as stated in Deed of Mutual Covenant.
	 * 第1座是指公契中所述的大廈。

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
發展項目中的建築物的橫截面圖19



HOUSE 1-3 - SECTION B-B
洋房1-3號 - 橫截面圖B-B

SECTION B-B
橫截面圖B-B
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The Part of Yellow Area adjacent to the building is 6.91 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段黃色範圍為香港主水平基準以上6.91米。

The Part of Ping Pak Lane adjacent to the building is 7.00 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段屏柏里為香港主水平基準以上7.00米。

Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。

Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度 (米 )。

1.

2. ▽
3.	 Yellow Area is defined from Land Grant under Special Condition No. (9).
	 黃色範圍定義從批地文件特別條款第 (9) 條。

4.	 * Tower 1 means Tower as stated in Deed of Mutual Covenant.
	 * 第1座是指公契中所述的大廈。

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
發展項目中的建築物的橫截面圖19



SECTION C-C
橫截面圖C-C

HOUSE 5-9 - SECTION C-C
洋房5-9號 - 橫截面圖C-C
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The Part of Driveway / Emergency Vehicular Access (E.V.A.) adjacent to the building is 7.51 metre above the Hong Kong 
Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上7.51米。

The Part of Ping Kwai Road adjacent to the building is 7.00 metre to 7.538 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段屏葵路為香港主水平基準以上7.00米至7.538米。

Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。

Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度 (米 )。

1.

2. ▽
3.	 * Tower 1 means Tower as stated in Deed of Mutual Covenant.
	 * 第1座是指公契中所述的大廈。

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
發展項目中的建築物的橫截面圖19



SECTION D-D
橫截面圖D-D

HOUSE 5-9 - SECTION D-D
洋房5-9號 - 橫截面圖D-D
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The Part of Ping Kwai Road adjacent to the building is 7.21 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段屏葵路為香港主水平基準以上7.21米。

The Part of Driveway / Emergency Vehicular Access (E.V.A.) adjacent to the building is 7.51 metre above the Hong Kong 
Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上7.51米。

Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。

Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度 (米 )。

1.

2. ▽
3.	 * Tower 1 means Tower as stated in Deed of Mutual Covenant.
	 * 第1座是指公契中所述的大廈。

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
發展項目中的建築物的橫截面圖19



SECTION E-E
橫截面圖E-E

TOWER 1* - SECTION E-E
第1座* - 橫截面圖E-E

HOUSE 1
1 

HOUSE 2
2 

HOUSE 3
3 

HOUSE 5
5 

HOUSE 6
6 

HOUSE 7
7 

HOUSE 8
8 

HOUSE 9
9 

TOWER 1*
1 *

E

E

N
KEY PLAN

PING KWAI ROAD   

PIN
G

 PAK LAN
E   

LI
G

H
T

 R
A

IL
   

G/F

1/F RESIDENTIAL UNITS
1 

2/F RESIDENTIAL UNITS
2 

3/F RESIDENTIAL UNITS
3 

5/F RESIDENTIAL UNITS
5 

BOUNDARY LINE
OF THE DEVELOPMENT

ADJOINING
LOT

LIFT
OVERRUN /
STAIRCASEROOF

BALCONY

BALCONY

BALCONY

BALCONY
10.71 mPD

DRIVEWAY /
E.V.A.

7.51 mPD

3.
2 

m
 (

)

10.71 mPD

LANDSCAPED
AREA

70

The Part of Driveway/ Emergency Vehicular Access (E.V.A.) adjacent to the building is 7.51 metre above the Hong Kong 
Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上7.51米。

Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。

Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度 (米 )。

1.

2. ▽
3.	 * Tower 1 means Tower as stated in Deed of Mutual Covenant.
	 * 第1座是指公契中所述的大廈。

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
發展項目中的建築物的橫截面圖19



TOWER 1* - SECTION F-F
第1座* - 橫截面圖F-F

SECTION F-F
橫截面圖F-F
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The Part of Pedestrian Path adjacent to the building is 7.51 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段行人路為香港主水平基準以上7.51米。

The Part of Driveway / Emergency Vehicular Access (E.V.A.) adjacent to the building is 7.51 metre above the Hong Kong 
Principal Datum. 
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上7.51米。

Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。

Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度 (米 )。

1.

2. ▽
3.	 * Tower 1 means Tower as stated in Deed of Mutual Covenant.
	 * 第1座是指公契中所述的大廈。

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
發展項目中的建築物的橫截面圖19


